
Protokół Nr 76/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 21 grudnia 2022 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu).  
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, przy ul. Świętokrzyskiej 11, rozpoczęło się o godz. 14.06. 
 
Do porządku obrad: 
 

Przewodniczący Komisji – Wł. Stec poinformował, iż zgodnie z wcześniejszymi 
ustaleniami porządek obrad komisji przedstawia się następująco: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2023 r. 
2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2023 – 2029. 
3. Sprawy różne.  
 
Następnie Przewodniczący Wł. Stec zapytał, czy ktoś z członków komisji ma 
propozycje, bądź uwagi, do przedstawionego porządku obrad? 
Radny M. Łata zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad proponując, aby pierwsze 
dwa punkty pozostawić w niezmienionym brzmieniu, wniósł punkty 3 i 4  
w następującym brzmieniu: 
 
„3. Wniosek o odwołanie Przewodniczącego Komisji Budżetu”. 
„4. Powołanie Przewodniczącego Komisji Budżetu”. 
 
Punkt ostatni „Sprawy różne” pozostałby bez zmian – po zmianie porządku – jako 5.  
 
Członkowie komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 5 – za, przy 3 głosach 
przeciwnych i 2 wstrzymujących się – opowiedzieli się za wnioskiem o odwołanie 
Przewodniczącego Komisji Budżetu i umieszczenie go w porządku obrad komisji jako 
punkt 3.  
 
Członkowie komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 5 – za, przy 3 głosach 
przeciwnych i 2 wstrzymujących się – opowiedzieli się za wnioskiem o powołanie 
Przewodniczącego Komisji Budżetu i umieszczenie go w porządku obrad komisji jako 
punkt 4.  
 
Członkowie Komisji w głosowaniu: 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i 3 wstrzymujących się – opowiedzieli się za następującym porządkiem obrad: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2023 r. 
2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2023 – 2029. 
3. Wniosek o odwołanie Przewodniczącego Komisji Budżetu 
4. Powołanie Przewodniczącego Komisji Budżetu 
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5. Sprawy różne.  

Ad 1/Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na 2023 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
W wyniku głosowania: 8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 2 
wstrzymujących się – członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali  
w/w projekt uchwały.  
 

Ad 2/Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2023 – 2029 (projekt uchwały 
w załączeniu): 
 
W wyniku głosowania: 8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 2 
wstrzymujących się – członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali  
w/w projekt uchwały.  
 
Radny M. Czeremcha zgłosił wniosek formalny o 10 minut przerwy w obradach 
komisji. Nikt z członków komisji nie zgłosił zastrzeżeń do propozycji radnego,  
w związku z czym Przewodniczący Komisji zarządził 10 minut przerwy.   
 
Przerwa w obradach komisji trwała od godz. 14.11 do godz. 14.21. 
 

Ad 3/Wniosek o odwołanie Przewodniczącego Komisji Budżetu: 
 
Radny M. Łata zgłosił wniosek o odwołanie radnego Włodzimierza Steca z funkcji 
Przewodniczącego Komisji Budżetu informując, iż Pan Wł. Stec wystąpił z Klubu 
Radnych KWW Jarosława Górczyńskiego, wstąpił do innego klubu, który nie jest  
w koalicji z Klubem KWW J. Górczyńskiego.  
Radny M. Czeremcha stwierdził, że Pan Wł. Stec dobrze prowadził zarówno obrady, 
jak i pracę komisji. Radny stwierdził, że nie zawsze się z nim zgadzał, ale jest 
zdziwiony, że przynależność klubowa ma tutaj znaczenie. Nawet w praktyce 
parlamentu jest tak, że przewodniczący komisji są z opozycji.  
Radny M. Łata zwrócił się o nie traktowanie tego jako ruchu personalnego, jedyna 
przyczyna to zmiana klubu, który nie jest w koalicji. Rekomendacja była z Klubu 
Radnych KWW Jarosława Górczyńskiego, a w związku z tym, iż radny Wł. Stec 
wstąpił do innego klubu radnych – ta rekomendacja wygasła.  
Radny A. Pietruszka stwierdził, że nie do końca jest tak, jak mówi pan radny 
Czeremcha, że opozycja przewodniczy w komisjach sejmowych podając jako 
przykład Komisję Sprawiedliwości.  
Radny M. Marzec stwierdził, że radny Wł. Stec jest reprezentantem społeczeństwa. 
Członkowie dwóch klubów radnych nie pełnią żadnych funkcji w Radzie Miasta, co - 
zdaniem radnego - jest przejawem dyskryminacji. Klub Radnych KWW  
J. Górczyńskiego takie prawo posiada, co zresztą radny M. Marzec ocenia 
negatywnie.  
Radny A. Pietruszka podkreślił, że w tym konkretny przypadku Klub Radnych  
KWW J. Górczyńskiego wycofuje tę rekomendację.  
Radny A. Głąb przypomniał, że jeśli chodzi o reprezentację opozycji w Sejmie, to 
wicemarszałkowie Sejmu wywodzą się z różnych klubów parlamentarnych, na co 
zaoponował radny M. Łata twierdząc, że już takiej reprezentacji w Sejmiku 
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Województwa nie ma. Radny M. Czeremcha stwierdził, że jedna  
z wiceprzewodniczących komisji sejmowych została wykluczona z klubu, ale funkcji 
wiceprzewodniczącej nie straciła.  
Przewodniczący Komisji – Wł. Stec zaproponował przegłosowanie wniosku 
zgłoszonego przez radnego M. Łatę.  
 
W wyniku głosowania: 5 – za, przy 3 głosach przeciwnych i 1 wstrzymującym się – 
członkowie Komisji Budżetu odwołali radnego Wł. Steca z funkcji Przewodniczącego 
Komisji Budżetu.  
 
Ad 4/Wniosek o powołanie Przewodniczącego Komisji Budżetu: 

 
Radny M. Czeremcha zapytał, czy komisja powinna głosować nad tym punktem.  
Przewodnicząca RM - I. Renduda - Dudek poinformowała, że członkowie komisji 
wybiorą ze swojego grona przewodniczącego, który to wybór zatwierdza Rada 
Miasta. 
 
O wyjaśnienie tej kwestii poproszono Radcę Prawnego UM – M. Rachwała. Radny  
M. Czeremcha powtórzył pytanie: jeśli Przewodniczący Komisji nie jest odwołany 
przez Radę, to czy komisja jest uprawniona do wyboru nowego przewodniczącego. 
Radca Prawny – M. Rachwał wyjaśnił, że Rada Miasta tylko zatwierdza wybór  
i odwołanie Przewodniczącego Komisji. Jeśli Rada nie zatwierdzi odwołania,  
to kolejna uchwała – o wyborze nowego przewodniczącego komisji – będzie 
bezprzedmiotowa. Jest to logiczny ciąg zmian osobowych i pełnionych funkcji  
w komisji.  
 
Radny M. Łata poinformował, iż na funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu Klub 
Radnych KWW J. Górczyńskiego zarekomendował radnego Andrzeja Pałkę.  
Radny M. Czeremcha zgłosił propozycję, aby Przewodniczącym Komisji Budżetu 
został radny Artur Głąb.  
 
Obaj radni wyrazili zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji Budżetu.  

 
Następnie przeprowadzono wybory Przewodniczącego Komisji Budżetu: 
 

− za kandydaturą radnego Andrzeja Pałki głosowało 5 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, 4 radnych wstrzymało się od głosu, 

− za kandydaturą radnego Artura Głąba głosowało 3 radnych, 2 radnych było 
przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 
W związku z powyższym Przewodniczącym Komisji Budżetu został radny Andrzej 
Pałka.  

Ad 5/Sprawy różne: 
 

Nie zgłoszono żadnych spraw.  
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 14.46. 
 

Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu RM - Włodzimierz Stec 

Protokołowała: Marta Kamińska 


